
Gostynin, 25 listopada 2016r. 

Pan/i 

…………………………………….. 

 

Zapraszam na XXVI Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 2 grudnia 2016r. o godz. 
15.45 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 

4. Informacja na temat przygotowania do zimowego utrzymania dróg. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Współpracy Gminy Gostynin z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr 67/XVI/2015 z dnia 30 listopada 2015r. w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Narkomanii na rok 2016. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i 
organizacyjnej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

10. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

13.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

14.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446, 1579) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów 
gminy. 

 



Protokół 

z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 2 grudnia 2016r. 

 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 13 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Prawnik - Konrad Wypych 

6. Pracownik GCK – Paulina Toruniewska 

7. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 15.45 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Prawnika, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja mam taka prośbę w m. Rogożewek za przejazdem kolejowym, zrobiły się 

okropne dziury, można powiedzieć, że prawie doły, normalnie ludzie nie mogą przejeżdżać i trzeba 

to po prostu przed zimą, tam jest kawałeczek, bo dalej jest fundusz sołecki wysypany i jest ok, ale 

na pewnym odcinku na kawałku, takie się okropne dziury zrobiły, żeby czegoś przed zimną tam 

nawieźć, podratować trochę, żeby można było przejeżdżać. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja mam tutaj interpelacje dotyczącą drogi w Babach Dolnych, szczególne na tym odcinku, przed 

Panem Kowalskim, do niego dojeżdża mleczarnia, po mleko, co drugi dzień, więc powybijały się 

też tam dziury i prosiłabym bardzo o uzupełnienie, nie równiarkę, tylko uzupełnienie, niewielką 

ilością naprawdę gruzu. 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja też Panie Wójcie chciałabym prosić o gruz, nie wiem ile gruzu, ale też na m. Skoki –

Kiełpieniec, tam było pismo też i prośba do Państwa, żeby chociaż w tym roku wyrównać, tam 



gdzie da się wyrównać, albo chociaż uzupełnić gruzem tą drogę przy wyjeździe w Skokach - 

Kiełpieniec. 

 

Radny Tomasz Lewandowski zgłosił 1 interpelacje: 

1.Chciałbym, żebyście Panowie, tutaj Urząd, zastanowili się nad rozgraniczeniem drogi w 

Rębowie, to jest droga za remizą w lewą stronę tam do Państwa Kłosińskich. Ponieważ my tam te 

drogi gruzujemy i to myślę, że to nie jest tylko mój przypadek, ale później okazuje się, że 

gruzujemy nie to co potrzeba. Ponieważ teraz pojawił się tam taki problem, że ktoś tam kupił 

działkę i jest problem z drogą. I na zasadzie rosnących zakrzaczeń z jednej strony, ta droga się po 

prostu przesuwa, tak i potem, też, żeby nie było w przyszłości jakiś tam komplikacji, są to istotne 

rzeczy. Ja myślę, że to pewnie są jakieś koszty, ale życie pokazuje, że tam, gdzie zaczynamy 

cokolwiek robić przy tych drogach, to należałoby te granice, przynajmniej jakoś wznawiać, ustalać, 

bo życie też pokazuje, że zaczynają się też problemy, dopóki, ktoś tam nie kupi działki to jest 

dobrze, jak ktoś kupi, to potem zaczynają się schody. I to jest taka dość ważna sprawa. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski opuścił salę posiedzenia. Obrady 

dalej prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak. 

 

Do punktu 4-go. 

Informacja na temat przygotowania do zimowego utrzymania dróg. 

Wójt: Pan Prezes ZK nie mógł uczestniczyć w obradach dzisiejszej sesji, ale wczoraj na Komisji 

przedstawił taką informacje. Sprzęt jest gotowy, osobowo są gotowi, w każdej chwili jak zima nas 

dotknie wtedy będą natychmiast reagować. Oczywiście kontakty, dla Państwa Sołtysów też 

udostępnimy. Już są wyłożone na stole. 

Radni informację przyjęli do wiadomości. 

 

Do punktu 5-go. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak odczytał projekt uchwały w sprawie: przyjęcia 

Programu Współpracy Gminy Gostynin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2017. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 149/XXVI/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak odczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany 

Uchwały nr 67/XVI/2015 z dnia 30 listopada 2015r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2016. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zmiana treści uchwały dotyczy tylko zmiany w załączniku, 

zwiększyły się wpływy z pozwoleń na alkohol, program w pierwotnej uchwale przewidywał kwotę 

126.000zł, teraz jest to kwota 135.625,92zł, a więc wzrost wynosi 9625,92zł. Zmienił się załącznik 

w części w zadaniu 3 w punkcie 3 na „Opracowanie, zakup i rozpowszechnianie materiałów 

edukacyjno-informacyjnych dotyczących problematyki uzależnień i promujących zdrowy styl życia 

(ulotki, broszury, książki, itp.)”, z kwoty 2.000zł, nastąpiła zmiana na kwotę 11.625,92zł i to jest 

jedyna zmiana. Proponowane środki, będą wydatkowane do końca roku. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 150/XXVI/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  



 

Do punktu 7-go. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak odczytał projekt uchwały w sprawie: 

organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: znowelizowane przepisy ustawy o samorządzie gminnym nie 

wymagają od jednostki powołania do życia wyspecjalizowanej jednostki centrum usług wspólnych, 

by móc prowadzić obsługę administracyjną, finansową i organizacyjna jednostek zaliczanych do 

sektora finansów publicznych prowadzonych przez Gminę Gostynin. Czyli ta uchwała jest jak 

gdyby usankcjonowaniem obecnego stanu prawnego, a więc Urząd Gminy, jako jednostka 

obsługująca, obsługuje jednostki, na razie w tym zakresie, w którym tutaj w paragrafie 3 zostało to 

wymienione, jednostki oświatowe, z zamysłem po prostu w przyszłości centralizacji pozostałych 

jednostek, które należą do Gminy Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 151/XXVI/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak odczytał projekt uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Gostynin. 

Wójt: Panie Przewodniczący, do tego projektu uchwały, chciałem wnieść autopoprawkę, wczoraj 

był ten projekt opiniowany w tej treści.. zmianie ulega treść paragrafu 1, gdzie „wyrażamy zgodę na 

nieodpłatne obciążenie nieruchomości stanowiącej działkę nr 366/3..” i tam opiniowane było na 

rzecz Skarbu Pastwa ogólnie i ten zapis uściślamy „.. na rzecz każdoczesnego właściciela działki nr 

366/2 stanowiący wał między rzeka Skrwą, a Zalewem”, potrzeby te same. I doszliśmy do 

przekonania i wprowadzaliśmy też paragraf 4, w którym uchylamy uchwałę nr 131/XXIV/2016 

Rady Gminy Gostynin z dnia 28 września  2016 r., tam wtedy ustanawialiśmy służebność przesyłu.  

Prawnik Konrad Wypych: może krótko tytułem wyjaśnienia, wiemy jakiej inwestycji sprawa 

dotyczy nad Zalewem. Sprawa rzeczywiście wydaje się trochę chaotyczna, natomiast główny cel, 

który nam przyświeca, to, żeby Skarb Państwa tę inwestycję zrealizował. Oni tutaj dość istotny 

nakład finansowy na to czynią i gdyby sprawa miała się ułożyć z takich różnic terminologicznych, 

jak tą służebność określić, no to byłaby wielka szkoda i wielki problem. Moim zdaniem i po 

naszych analizach ta uchwała, która była właśnie wcześniej podejmowana  w zakresie służebności 

przesyłu ona jest jak najbardziej prawidłowa i ona by ten temat załatwiała, byliśmy już też po 

konsultacjach z notariuszem, który taki akt notarialny by sporządził, natomiast Zarząd Melioracji 

stwierdził, że jest problem, że Skarb Państwa nie jest przedsiębiorstwem przesyłowym i nie może 

robić służebności przesyłu. Mówię, nie wdając się w jakieś tam spory, natury prawniczej i 

terminologicznej, ustaliliśmy, że jak oni widzą problem i chcą to zrobić służebnością gruntową i 

mają notariusza, który taki akt notarialny sporządzi, no to tutaj nie będziemy tworzyć problemów, 

bo inwestycja jest niezwykle istotna. I dlatego jest propozycja tej uchwały. Jest jeszcze pewna 

zmiana pomiędzy tym co było wczoraj omawiane, a tym co jest dzisiaj z tego względu, że jeszcze 

dzisiaj trwały końcowe ustalenia i konsultacje i oni wyrazili prośbę, żeby to była służebność 

gruntowa na rzecz, każdoczesnego właściciela działki nr 366/2, a nie bezpośrednio Skarbu Państwa, 

tak to jest rzeczywiście kodeksowo zapisywane, no teraz tym właścicielem jest Skarb Państwa i 

raczej nikt inny nie będzie więc tutaj problemu większego nie ma. Skoro oni wyrazili swoje jasne 

stanowisko, że w tym kształcę ta służebność im wystarczy do realizacji tego projektu, no to 

zdecydowaliśmy się uchylić tą poprzednią uchwałę, wcześniej chcieliśmy ją zostawić, bo 

stanowisko Zarządu było niejednoznaczne i byśmy mieli dla bezpieczeństwa obie uchwały, żeby 

móc szybko do tego aktu notarialnego przystąpić, jak oni się zdecydują. Ale skoro się dzisiaj 

zdecydowali to rzeczywiście nie ma sensu pozostawiać tamtej uchwały w obrocie prawnym, dlatego 

po prostu ją uchylamy. 



Radni autopoprawkę przyjęli 11 głosami za (Radny Piotr Piotrowski wyszedł z sali posiedzenia). 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 152/XXVI/2016 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radny Piotr Piotrowski wrócił na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 9-go. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak odczytał projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

Wójt: Panie Przewodniczący, ja do tego projektu uchwały chciałem również wprowadzić 

autopoprawkę w związku z decyzją Wojewody i o przyznaniu nam środków, żebyśmy już nie 

czekali do następnej sesji, wprowadzić po stronie dochodów, w kwalifikacji budżetowej 80180195 

paragraf 2030 kwotę 68.912,98zł i po stronie wydatków w klasyfikacji 80180195 paragraf 4300, 

kwotę 68.912,98zł, zgodnie z umową nr 98/2016 z dnia 22 listopada 2016r., w sprawie przyznania 

środków na dofinansowanie pracodawców, kosztów kształcenia młodocianych pracowników 

pochodzących z funduszu pracy.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak: było już to wczoraj omówione na Komisji, 

dlaczego akurat tą zmianę należałoby uwzględnić i przegłosujmy ta poprawkę. 

Radni autopoprawkę przyjęli 12 głosami za. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa omówiła projekt uchwały. Odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 153/XXVI/2016 została przyjęta 11 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

 

Do punktu 11-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: Pani Radna Dan, Radna Michalska i Radna Sulma, 

interpelacja dotyczyła tego samego problemu, więc odpowiem wspólnie, niezwłocznie po niedzieli 

dokonamy lustracji, oględzin tych zgłoszonych faktów i myślę, że temat będzie załatwiony. I nie 

jestem w stanie powiedzieć jak szybko, bo to jest uzależnione od tego, jak wygląda plan robót w 

Spółce. 

Jeżeli chodzi o interpelacje Pana Przewodniczącego Tomasza Lewandowskiego, to ja potwierdzam 

ten fakt, że tego typu problem pojawia się w momencie kiedy dokonywana jest sprzedaż jakiejś 

działki, czyli sprzedający – kupujący, biorą notariusza i okazuje się, że położenie drogi różni się od 



stanu geodezyjnego, więc to nie jest pojedynczy przypadek. Jak pracuję tutaj od lutego, to wiem, że 

tego typu problemy się bardzo często pojawiają, z racji tego, że korzystający z tych dróg z uwagi na 

ich stan techniczny, ta droga się rozjeżdża od tego stanu, jaki powinien być. Wiec na pewno ten 

temat powinien być rozwiązany, bo to też jest w interesie Gminy. 

Radna Mariola Dan – Liberadzka, ja tylko chciałabym poprosić, żeby porozmawiać z Panem 

Prezesem, żeby to, jakby dało rade, bo wiadomo już ta pierwszą warstwę śniegu mieliśmy, a jak ten 

śnieg spadnie później będzie problem, żeby uzupełnić te dziury, żeby to po prostu zrobić jak 

najszybciej. 

 

Do punktu 12-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXV Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za. 

 

Do punktu 13-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt: Szanowni Państwo, zgodnie z naszą wigilijną tradycją, chciałbym zaprosić Państwa Radnych 

w dniu 16 grudnia 2016r. na godz. 16.00  do Leśnego Dworu w Ruszkowie na spotkanie wigilijno-

opłatkowe. 

Radny Szymon Szczypawka: nie ma Pana Prezesa, ale może Panowie Wójtowie znacie sytuację, 

tam była bakteria w studni w Bielawach i tam woda była chlorowana przez dłuższy czas i tutaj 

mieszkańcy rzeczywiście skarżyli się na jakość tej wody, to było odczuwalne w kranie. Pan Prezes 

mówił, że ta sytuacja już jest unormowana, ale tak nie wiem, czy do końca, bo w dalszym ciągu, coś 

w tej wodzie czuć. Czy Panowie wiecie, czy nie? 

Wójt: tak, tak, wiemy Sanepid nas informuje. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: wszystkie decyzje trafiają do nas. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak: ja myślę, że dobrze byłoby mieszkańców 

informować na bieżąco. 

Radny Szymon Szczypawka: dokładnie, bo ten chlor jest wyczuwalny.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: dlatego to działanie było podjęte z tego tytułu. 

Radny Szymon Szczypawka: ja zdaję sobie sprawę, ta akcja miała być zakończona po dwóch 

tygodniach, ale czy to już jest koniec? Czy ta woda jest czysta w tej chwili? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: tzn. u nas też takie problemy były, ale na bieżąco byliśmy 

informowani i ta woda przez jakiś tam dłuższy okres czasu taka była, już w tej chwili jest dobrze. 

Wiem, że u nas było wcześniej, a tam u Was było później, więc ja myślę, że ma prawo ta woda mieć 

taki zapach tego chloru. 

Wójt: w przyszłości będziemy zamieszczać na naszej stronie internetowej takie informacje. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ale były informacje, tak jak u nas Pan Prezes do sołtysa zgłosił. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Wójcie, Szanowni Państwo w interpelacjach nie zgłaszałam 

zostawiłam na sprawy różne i wolne wnioski, przystępując gmina do odbioru inwestycji 

drogowych, ja wcześniej już to powiedziałam na Komisji Rozwoju w dniu wczorajszym, bardzo 

proszę, żeby przy odbiorze, tak jak Pani Eliza zapewniała, że będą robione odwierty.  

Wójt: to jest zapisane w umowie.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: to jest standardowa procedura. 

Radna Marzena Staniszewska: i na przyszłość, też tutaj Wysoka Radę informuję, żeby sami też 

Państwo zwrócili uwagę, jak właśnie inwestycje są robione, na danych terenach przez Urząd Gminy 

są niedopilnowane. 

Wójt: pozwolę sobie nie zgodzić się z tym, że są niedopilnowane, Pan Jarek naprawdę bardzo dużo 

czasu spędza w terenie, przy różnych inwestycjach, i ja sam też osobiście jak jestem gdzieś w 

terenie staram się na wszystkie zajrzeć, Zastępca tak samo. Także nie zgadzam się z tym, że są 

niedopilnowane. 

Radna Marzena Staniszewska: to jest akurat Pana Wójta odpowiedź, a ja też mam prawo sądzić, że 

Pan się nie zgadza, ja sądzę, że się zgadza. 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak: my tutaj na pewno nie rozstrzygniemy tej 

kwestii. Ja mam tylko nadzieję Panie Wójcie, że jakość tych dróg na tyle jest dobrze i że Urząd 

rzeczywiście wszelkich starań tutaj dokłada, żeby te drogi były wykonywane prawidłowo i, żeby 

nam służyły. Ja tylko mam taką uwagę, bo z rozeznania wiem, że można wymóc na firmach w 

specyfikacji, żeby była dłuższa gwarancja. Nawet 5, a są też firmy, które nawet dają 7 lat gwarancji 

i to byłoby pewnym zabezpieczeniem, gdyby coś się z nimi w przyszłości działo. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tzn. pod warunkiem, że oferta uwzględni taki zapis. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak: ja mówiłem, żeby w specyfikacji założyć, 

ewentualnie w warunkach. Z praktyki wiem, że dają taką gwarancję, biorą na siebie tą 

odpowiedzialność. 

Wójt: u nas jest 3 lata. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak: tak, na komisji była mowa o 3 latach. 

 

Do punktu 14-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 16.45 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Z-cy 

Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i 

wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXVI Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

 

 

    Przewodniczący Rady Gminy     Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 Tomasz Bronisław Lewandowski        Marek Balcerzak 

 


